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Doko czenie ze str. 1.
- Na swojej stronie internetowej 

przedstawiam interpretacj  przepisów 
dotycz cych samorz dów, prezentowa-
n  przez Zrzeszenie Gmin i Powiatów 
Wielkopolskich, do którego MiG Mikstat 
nale y W statucie jest 
napisane, e przewodnicz cy samorz du 
mieszka ców powinien otrzymywa  ma-
teria y na sesje wraz z zawiadomieniem. 
Tymczasem ju  o pierwszej po wyborze 
sesji nikt mnie nie powiadomi , potem 
owszem, otrzymywa em materia y, lecz 
znów na najwa niejsz  w roku sesj , kie-
dy debatuje si  nad absolutorium i wotum 
zaufania dla burmistrza, nie przys ano mi 
zawiadomienia ani projektów uchwa , 
powiadomiono mnie dopiero na trzy 
dni przed jej terminem, kiedy by em na 
wakacjach. Nikt te  nie poinformowa  
mieszka ców, e w takiej sesji mog  
uczestniczy  i po zebraniu okre lonej 
liczby podpisów, zabiera  g os. Dzie  
przed sesj , gdy wróci em z urlopu, ze-
bra em podpisy od mieszka ców, by 
wyst pi  w ich imieniu. Nie pozwolono mi 
na to, mówi c, e nale a o taki wniosek 
z o y  wcze niej. Co za przewrotno  
i nadgorliwo  - kiedy oni spó niaj  si  
z zawiadomieniem czy w inny sposób 
ami  prawo - wszystko jest w porz dku, 
gdy ja spó ni  si  z wnioskiem o dzie , 
to nawet w imieniu mieszka ców, którzy 
go podpisali, nie mog em zabra  g osu 
w debacie. Pomijam ju  to, e jako prze-
wodnicz cy samorz du powinienem 
mie  takie prawo. Pozwolono mi wyst pi  
dopiero na koniec obrad sesji - w wolnych 
g osach, gdzie przedstawi em swoje uwa-
gi, cho  nie mia o to na nic wp ywu. A mó-
wi em o braku bezpiecze stwa w wielu 
miejscach Mikstatu, o obawach osób, 
mieszkaj cych blisko skupisk du ych 
imigracji ekonomicznych - na mojej ulicy 
mieszka 150 imigrantów, a b dzie ich 
niebawem 200. Po to poszed em do 
samorz du, by walczy  o nasze prawa, 
by my czuli si  na tej ulicy gospodarzami. 

Z du  gorliwo ci  prawo jest stosowane 
przeciw przewodnicz cemu, a równole-
gle nie respektuje si  praw, które s u  
mieszka com.

Je li kontaktuj  si  z inspektorem 
budowlanym, to on mo e mi ustnie 
przedstawi , co mam wykona  

. 
- 23 maja ustnie przekaza  mi, e plac 
zabaw ma by  zamkni ty do momentu 
usuni cia wszystkich usterek (spróch-
nia e deski, ostre kraw dzie zje d alni). 
Komisja rewizyjna pisz c, e zamkni cie 
placu zabaw by o moj  samowoln  decy-
zj , zwyczajnie k amie. Artyku  66 mówi, 
e inspektor mo e wyda  dyspozycj  

ustn . Skoro tak si  sta o, nie dr y em 
tematu i nie domaga em si  zarz dzenia 
na pi mie. 18 maja zamkn em plac 
zabaw, 23 maja przyjecha  Inspektor 
Nadzoru Budowlanego, który podtrzyma  
moj  decyzj  i powiedzia , e otwieramy 
plac zabaw po usuni ciu usterek. Ostat-
nie pismo, z 11 lipca br., to potwierdza, 
bowiem tak trzeba interpretowa  s owa 
inspektora

- Je li ja jestem zarz dc  obiektu, 
to jednoosobowo za to odpowiadam, nie 
burmistrz ani zarz d samorz du miesz-
ka ców, który jest cia em doradczym. 
Zamkn em wi c plac, bo tak mog , 
a nawet musz  zrobi , gdy widz  zagro-
enie dla zdrowia i ycia dzieci

- Widz  b dy we wniosku komi-
sji rewizyjnej, a mimo to podpisa em 
dokumenty, by uruchomi  procedur  
zwo uj c  zebranie, bo walcz  o to, by 
wszystko by o zgodnie z prawem. Pod-
daj  si  woli mieszka ców i b d  stara  
si  wyja ni , e dzia a em dla ich dobra, 
a nie na niekorzy , jak to napisano we 
wniosku o moje odwo anie. Wiem, e 
jestem niewygodnym przewodnicz cym, 
bo walcz  o swoje prawa, poruszam te-
mat imigracji ekonomicznej, dopytuj  si  
o warunki przetargu na wywóz mieci, za-
daj  trudne pytania, wi c moje odwo anie 
by oby niektórym na r k . To nie mo e 
tak dzia a , eby byle pretekst, nawet 
wymy lony, by  powodem do odwo y-
wania przewodnicz cego samorz du 
mieszka ców
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Zebranie odb dzie si  
18 lipca 2019 r., 

sala MGOK 
w Mikstacie, 
godz. 18.00.

Doko czenie ze str. 1.

To o czym my 
tu mówimy?

- Zawsze istnie-
je mo liwo  pewnej 
korekty

Na 
razie 5 wariant na-
kre lili my tak, jak 
sugerowano w wielu 

ankietach, które dotar y do nas po po-
przedniej debacie

- Pan za to bierze pieni dze i kre li 
plan tak, jak kto  sugeruje w ankiecie, 
nie zwracaj c uwagi na to, e tyle do-
mów trzeba by oby wyburzy ?

My nie jeste my cudotwórca-
mi, dlatego te  liczymy na pa stwa, 
to tylko nasza propozycja -

Wariant 5 to tylko 
propozycja ludzi, którzy nigdy si  nie 
zgodz  na podzia  wsi

- Ale i przy tej propozycji wie  jest 
podzielona A czy 
to ma oznacza , e inne wioski mog  
zosta  rozjechane?

- Na spotkaniu przed dwoma mie-
si cami ustalili my, e do dalszych 
opracowa  we miemy warianty 1, 2 i 3. 
Poniewa  dostali my bardzo du o g o-
sów sprzeciwu, postanowili my wzi  

pod uwag  pa stwa wariant spo eczny, 
troch  zbli ony do wariantu 4, odrzu-
conego w trakcie tamtego spotkania

- Ws uchuj c si  w pa stwa g osy, 
nakre lili my wariant 5 i z wszystkimi 
konsekwencjami b dziemy go poka-
zywa
Decyzja, który z wariantów zostanie 
wybrany, zapadnie nie wcze niej ni  
w po owie przysz ego roku. Spe nili my 
pa stwa pro b …

- To jest pro ba tylko jednej cz -
ci

- To oznacza, e pozostali nie mie-
li problemów z akceptacj  którego  
z wcze niej prezentowanych warian-
tów

- Rozumiem, e pan wójt i gmina 
s  za wariantem 3, bo przebiega on 
ca kowicie po terenie naszej gminy To, 
co nas nie dotyczy, jest akceptowalne. 
Spróbujmy znale  konsensus, czasem 

kilkana cie metrów wi cej i wszystko 
mo e si  zmieni .

- Patrzmy realnie, jak wygl da 
kwestia spo eczna poszczególnych 
wariantów, ale ta naprawd  spo ecz-
na Wielu 
mieszka ców gminy Ostrzeszów jest za 
wariantem 5, a on nie jest do przyj cia 
dla spo eczno ci gminy Kobyla Góra.

- Wariant nr 3 nie przechodzi przez 
pana gmin , wi c na jakiej podstawie 
twierdzi pan, e jest lepszy? Pan mo e 
sobie zarz dza  i sk ada  propozycje 
co do zalewu w Kobylej Górze -
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